



# Mechanical Construction Engineers Company



## Address

Head Office  
Cairo: EL Obour  
Building Salah Salem  
St., Building No.7 Flat  
No.2 Floor 14



## Address

Factory  
Cairo: El-Obour City,  
Industrial zone, Plot  
12001 No.13



## Phone & Website & Email

Tel: 02/24013483- 02/24036418  
<https://www.mceco-egypt.com/>  
Email: sayed.soliman@mceco-  
egypt.com

# MCECO Brochure

## Steel structure

- We excel in steel structure work in both design, fabrication and installation. We aim for the highest quality by using the best materials of metal decking, EPS sandwich panel, Rockwool sandwich panel and so many other materials that the market could offer. We already did several steel structure projects for various multinational companies.



- We fabricate:
  - Fume ducts.
  - Tanks, vessels, silos...etc
  - Piping racks and supports.
  - HVAC ducts.



- **About our factory:**

- Our factory is located in El Obour City Industrial Zone about 26 Km from Cairo.
- Our factory area about 3000 m2 and we use it for steel fabrication work piping fabrication, tanks and Vessels fabrication.



- In our factory we have variety of machinery in order to accommodate all the work needed to be done such as:
  - Rolling machine.
  - Semi automatic welding machine.
  - Diesel welding machine.
  - Press machine





# MCECO Brochure

## Steel structure

\* تتميز شركة ميسيكو بتنفيذ الاعمال بداية من التصميم الهندسي وتصنيع وتركيب الاعمال المعدنية بالاضافه الي السعي الي تحقيق اعلي مستويات الجودة

\* تتميز شركة ميسيكو بحرصها علي تحقيق اعلي مستويات الجودة بالاضافه الي حصولها علي شهادات الايزو

( ISO 90001 :2015 ) & ( 45001:2018 )



\* قامت الشركة بتنفيذ أعمال مع العديد من الشركات الاجنبيه والحكوميه ساهموا في نجاح الشركة علي مدار 27 عاما



نبذه عن الشركة :

\* تأسست شركة ميسيكو عام 1994 مع خبره اكثر من 27 عاماً.

- تمتلك شركة ميسيكو مصنع بالمدينه الصناعيه بالعبور علي بعد 26 ك.م من القاهره



- مساحه المصنع 3000 م2 لنشاط لتصنيع الاعمال المعدنيه من ( مواسير , تانكات , سقالات , خزانات , جمالونات )
- المصنع مجهز بالكامل بجميع المعدات والالات اللازمه للتصنيع من ماكينات لحام متنوعه وماكينات تقطيع ودرفله وثني وماكينات كبس وجميع العدد اليدويه.





# MCECO Brochure

## Mechanical Erection work

- Our mechanical work includes working with the most delicate and accurate installation of different equipment, like Gas Turbine, Steam Turbine, Pumping Station, Cement Plant, Waste Water Treatment. We are experienced in operation and maintenance work of a Steam Power Plant, Gas Power Plant, also for Waste Water Treatment Plants, Potable Water Plants. This specialized category of work is done by group of specialists made their experience over years of distinctive performance. We have executed and delivered many projects in this specific field.



- Our company offers erection work of ACC (Air cooled condenser). Erection work of Electro –Mechanical. Erection of Piping work. Erection of Ducting work. Pre-Commissioning, Commissioning & Start up. Lastly, fire fighting services both drawings and execution.



- We also offer ducting work and Process Piping fabrication. The works included various functions and purposes like ware houses, fuel stations and different piping and ducting works. The company has its own team of engineers for preparing shop drawings necessary for fabrication and experienced engineers for the execution of site.



- We offer erection work of screw pumps, gearboxes, top bearing, bottom and stop logs. Also, erection work of inlet penstock, fabrication and erection work of HDPE piping work of tanks. We ensure the best quality by applying pre commissioning/ commissioning tests and start up these units.



# MCECO Brochure

## Mechanical Erection work

- \* تتميز الشركة بتنفيذ الاعمال الكهروميكانيه بأعلي دقه في تركيب جميع المعدات والماكينات مثل التوربينات الغازيه والبخاريه ومحضات الضخ والصرف الصحي والمياه ومصانع الاسمنت والحديد
- تتميز الشركة بتنفيذ أعمال التشغيل والصيانه والعمرات لمحطات الكهرباء الغازيه والبخارية وكذلك محطات معالجه مياه الصرف الصحي ومحطات المياه , ويتم تنفيذ هذه الاعمال بمجموعه متميزه من المتخصصين الذين اكتسبوا العديد من الخبرات علي مدي سنوات من الاداء المتميز وتم تسليم العديد من المشاريع في هذا المجال.



- \* تقدم الشركة أعمال تركيبات محطات الكهرباء ومحطات الصرف الصحي والمياه ومعالجة المياه من تركيب الطلمبات الحلزونية , الجيروكسات, الخزانات
- \* تضمن الشركة افضل معدلات الجوده بدايه من التركيب واختبار التشغيل والتسليم النهائي والصيانه

- \* تقدم شركتنا تنفيذ أعمال تركيب مبردات الهواء بمحطات الكهرباء ACC (Air cooled condenser) بدايه من تركيب خطوط المواسير ومجري الهواء مرورا بالتشغيل والتسليم والصيانه .



- تقدم الشركة تصميم وتنفيذ أعمال مكافحة الحريق.

